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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och Ove Martinsson. Justering sker torsdag 23 september. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 juni 2010 anmäldes. 

 
§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 17 juni och det extra 

sammanträdet den 26 augusti 2010 

Nämndsekreterare Pia Sundqvist redogjorde för anledningen till det extra 

sammanträde som stadsdelsnämnden höll den 26 augusti. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 30 september 2010 

Ärende nr 1: Svar på medborgarförslag om försköning vid den nya 

strandpromenaden vid Magelungen 

Rådet tycker att det är bra att det städas upp i området. 

 

Ärende nr 2: Svar på skrivelse från (s), (mp) och (v) om möjlighet för äldre 

par att bo tillsammans 

Rådet hade inga synpunkter.  

 

Ärende nr 3: Förlängning av avtal om parkskötsel med renhållning och 

vinterväghållning på parkmark 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 6: Kulturbidrag till utomstående organisationer hösten 2010 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Gränslandet mellan sjukdom och arbete (SOU 2009:89) – 

yttrande till kommunstyrelsen 

Blazena Westerlund tyckte att tjänsteutlåtandet var välskrivet och 

lättbegripligt, översiktligt och intressant. Det är också bra att förvaltningen 

påpekar att socialtjänstpersonal bör medverka i de medicinska teamen för 

att kunna bidra med sina metoder och sin kunskap.  

 

Blazena undrade om förvaltningen känner till om det även planeras 

utredningar av personer med funktionsnedsättning som vill arbeta. 

Avdelningschef Per-Ove Mattsson svarade att även personer med 

funktionsnedsättning kan tänkas gynnas av utredningens förslag, om de 

genomförs, men att det är viktigt att hålla i minnet att propositionens 

förslag handlar om sjukdom, inte om funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 12: Förslag till gemensam värdegrund för äldreomsorgen i 

Stockholm – yttrande till kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 13: Förslag till revidering av stadens basnyckeltal – yttrande till 

kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Motion (v) om fler grönområden för bättre folkhälsa –

yttrande till kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt socialtjänstlagen (SoL) kvartal 2 2010 

 Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 17: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) kvartal 

2 2010 

 Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

På fråga från Ebba Lundgren om det planerade Aktivitetshuset i t-banehuset i 

Farsta centrum berättade Per-Ove Mattsson att projektering och planering 

fortsätter och att kontakter kommer att tas med en rad intressenter för att 

diskutera vilka aktiviteter som ska anordnas i huset. Per-Ove lovade lämna mer 

information vid rådets nästa möte. 

 

Per-Ove berättade om ett par av de saker som tas upp på området funktions-

nedsättning i den kommande tertialrapport 2 – satsningen på en terapeutisk 

trädgård vid gruppboendet Strandvillan och EMMA träfflokals lyckade flytt till 

mer lättillgängliga och ändamålsenliga lokaler i Kryddgården i Hökarängen. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Per-Ove rapporterade att stadsdelsnämnden har föreslagit den 21 oktober för 

rådets träff med nämnden. Rådets ordförande och en av ledamöterna har tyvärr 

förhinder den dagen. Rådet föreslår istället den 18 november. 

 

Per-Ove kommer att undersöka om det är möjligt att hålla rådets nästa möte på 

Farsta dagliga verksamhet/Stora Edsvalla på Mårbackagatan, med en inledande 

presentation av verksamheten med start kl 14.00. 

 

Rådet tog åter upp förslaget om rökfria zoner vid huvudentréerna till gallerian i 

Farsta centrum (se även protokollet från rådets möte den 7 juni i år). Per-Ove 

lovade ta reda på till vilken instans inom staden som rådet kan vända sig med 

en skrivelse i frågan. 

 

På fråga från Ebba Lundgren om förekomsten av anställda med funktions-

nedsättningar inom förvaltningen svarade Per-Ove att det inte förs sådan 

statistik. På fråga från Kerstin Järneberg om ungdomar med funktions-
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nedsättning bland årets sommarjobbare svarade Per-Ove att inte heller där finns 

det någon statistik.   

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 11 oktober 2010 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. Eventuellt genomförs mötet på Stora Edsvalla (se § 

6) och inleds då med ett studiebesök kl 14.00. I så fall kortas förmötet, 

eller utgår helt. 


